
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove,

ktoré sa konalo 25. septembra  2013

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny

Overovatelia: Ing. P. Mičuda, J. Sporiš

Zasadnutie  viedla  starostka  obce  A.  Kandaliková,  ktorá  privítala  prítomných 
a predniesla nasledovný program. 

1. Správa o činnosti
2. Štatút obce, VZN – upozornenie prokurátora
3. VZN č. 2/2013, ktorým sa upravujú podmienky držania a odchytu psov na 

území obce Dulov
4. Rozpočtové opatrenie č. 4
5. Monitorovacia správa k programového rozpočtu
6. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena SSE NN sieť
7. Žiadosť ZŠ Hugolína Gavloviča Pruské o príspevok na osobné náklady 

asistenta učiteľa
8. Cena stočného na rok 2014
9. Rôzne

Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania. 
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K 1. bodu: Správa o činnosti
MAS  Vršatec,  ktorej  je členom aj  obec Dulov,  zorganizovala súťaže 

Očami detí, Čistý región, Pokladnička.  Dňa 4. 6. 2013 prebehlo vyhodnotenie 
súťaží. Boli vyhodnotené   aj práce  detí  z MŠ Dulov  cenou za originalitu  a ZŠ 
Dulov cenou poroty.  Do súťaže Čistý región sa ZŠ Dulov nezapojila. 

Dňa 19. 6. 2013  sa členovia Jednoty dôchodcov zúčastnili  zájazdu do 
Podhájskej.   Autobus  zabezpečila  starostka  obce  bezplatne,  prostredníctvom 
sponzora Ing. Pavla  Brnku z  RONA  Lednické Rovne.

V rámci XXII. ročníka celoštátnej súťaže  a prehliadky malých dychových 
hudieb, ktorá sa konala na  Lednických Rovniach, vystúpila v našej obci kapela 
Sitnianka z Banskej  Štiavnice dňa 22. 6. 2013. Starostka obce poďakovala J. 
Sporišovi  za sprievodné slovo na vystúpení. 
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Dňa  4.7.2013  bolo  na  základe  objednávky  obce  osadené  zábradlie  na 
miestnom cintoríne.

Hasiči DHZ Dulov sa zúčastnili krajskej súťaže v hasičskom športe dňa 
13.7.2013 v Lehote pod Vtáčnikom. Obsadili  5. miesto.

Dňa 21.  7.  2013 sa uskutočnil  futbalový turnaj   štyroch  obcí  o pohár 
starostu  obce  Mikušovce.   Futbalisti  TJ  Dulov obsadili  na  tomto  turnaji   2. 
miesto. Starostka obce poďakovala J. Sporišovi, že sa mu podarilo dať družstvo 
dohromady v dovolenkovej sezóne.

Firma Natura Dubnica nad Váhom začala dňa  23. 7. 2013 s výmenou 
okien v MŠ Dulov a táto  akcia bola úspešne ukončená.  Od 29.7. 2013 sa začalo 
s   výmenou  okien  a dverí   na  KD  Dulov  firmou   Beka   Plus.   Práce  sú 
dokončené.

Projekt dopravného značenia predložil vybraný dodávateľ Ing. B. Aresta 
do 31.8.2013.

Dňa 3.8.2013  MAS  Vršatec   v spolupráci s obcou  pripravila Letné kino 
v Dulove. Premietal sa český film Bobule v priestoroch  ZŠ  Dulove. Starostka 
obce poďakovala predsedovi kultúrnej komisie J. Sporišovi za spoluprácu  pri 
tejto akcii – inštalovanie plátna, lavičiek na sedenie, smetných nádob.

Dňa 14. 8.2013 sa uskutočnilo preberacie konanie  na investičnú akciu 
financovanú prostredníctvom MAS Vršatec z eurofondov „Výstavba chodníkov 
a úprava miestnej komunikácie„.

Dňa  16.8.2013  prechádzali  našou  obcou   účastníci  „Tour  de  Baška“. 
Poslanec NR SR Ing. J. Baška zorganizoval akciu z titulu kandidatúry na pozíciu 
Trenčianskeho župana.

V auguste DHZ Dulov zorganizoval 1. ročník  súťaže v hasičskom športe 
o Pohár obce Dulov. Súťaž sa uskutočnila v priestoroch  futbalového  ihriska 
v Dulove.

Dňa 26.8.20123 sa uskutočnilo na obecnom úrade v Dulove rokovanie so 
Správou  povodia  Váhu  v Púchove  -  Nimnici,  v zastúpení   riaditeľom  Ing. 
Čibenkom  a Ing.  Pechom.  Povodie  pracuje  na  projekte,   ak  bude  úspešný, 
upraví sa koryto rieky  Suchlica od  viaduktu  k ústiu rieky.

V poslednom  augustovom  týždni  MAS   Vršatec  osadila    pred  KD 
v Dulove  informačnú  tabuľu  o obci  a mapu  MAS  Vršatec,  taktiež  bola 
nainštalovaná informačná  tabuľa  pri vchode a  výjazde z obce pri cintoríne.

Obec  Dulov objednala audit  účtovnej závierky za rok 2012 u spoločnosti 
DCA Audit,  s.r.o.   Overenie   bolo  vykonané  v mesiaci  august  2013.  Výrok 
audítora  znie: „Podľa nášho názoru, účtovná závierka poskytuje vo všetkých 
významných súvislostiach pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce Dulov 
k 31.  decembru  2012  a výsledku  jej  hospodárenia  a peňažné  toky  za  rok 
končiaci k uvedenému dátumu v súlade so Zákonom o účtovníctve. Bez toho, že 
by sme podmienili náš názor na účtovnú závierku za rok 2012, upozorňujeme na 
skutočnosť,  že  závierka  a hospodárenie  za  predchádzajúce  účtovné  obdobie 
nebolo  overené  audítorom,  tak  ako  to  vyplýva  zo  zákona  č.  431/2002 Z.  z. 
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o účtovníctve  -  §19  ods.  1  psím.  c)  a následne  zákona  č.  369/90  Zb.  §  9 
o obecnom zriadení. Ostatné zistenia, ktoré vyplynuli z auditu, ale nemali vplyv 
na výrok audítora, sú zhrnuté v liste vedeniu. Tento sa nezverejňuje. Na základe 
overenia  rozpočtového  hospodárenia  zachyteného  v poznámkach  účtovnej 
závierky konštatujeme, že sme nezistili  vo všetkých významných súvislostiach 
skutočnosti,  ktoré  by  spochybňovali  vykázané  výsledky  rozpočtového 
hospodárenia.  Stav  vykázaného dlhu obce  a návratných zdrojov podľa  nášho 
overenia je zhodný so stavom vykázaným v účtovnej závierke.“

Dňa  21.9.  2013   sa  uskutočnil   VII.  ročník  Veterán  Rallye  Lednické 
Rovne - Dulov. V našej obci už tradične Veterán  rallye  má poslednú etapu  - 
súťaž, vyhlásenie výsledkov a ukončenie. Obecný úrad zabezpečil občerstvenie.

Obec Dulov pripravuje 43. ročník Behu okolo Dulova na deň 20. októbra 
2013. Organizačný výbor  už pracuje – boli   rozoslané žiadosti  o sponzorské 
príspevky. Starostka obce A. Kandaliková vyzvala poslancov, aby sa aktívne 
zapojili do organizovania tohto podujatia.

Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správy o činnosti  
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     2. bodu: Štatút obce, VZN – upozornenie prokurátora  
Okresná  prokuratúra  v Trenčíne  upozornila  obec  na  odstránenie 

nečinnosti v súvislosti s výkonom kompetencií na úseku držania psov na území 
obce  a zosúladenie štatútu obce Dulov s platnými právnymi predpismi (Príloha 
č. 1). 

Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie  upozornenia  prokurátora  zo  dňa  15.8. 
2013 k úprave štatútu obce 
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

     V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie  upozornenia  prokurátora  zo  dňa  14.8. 
2013 k prijatiu VZN o podmienkach držania psov na území obce 
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov
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Poslanci hlasovali o uložení obecnému úradu v termíne do 31.12.2013 upraviť 
štatút obce v súlade s upozornením prokuratúra 
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     3.  bodu:  VZN  č.  2/2013,  ktorým  sa  upravujú  podmienky  držania   
a     odchytu psov na území obce Dulov  

V  nadväznosti  na  upozornenie  prokurátora  na  odstránenie  nečinnosti 
v súvislosti s výkonom kompetencií na úseku držania psov na území obce bol 
vypracovaný návrh VZN. Návrh  upravuje evidenciu,  chov,  vodenie psov, 
vymedzenie miest kde je voľný pohyb psov zakázaný a kde je vstup so psom 
zakázaný,  znečisťovanie  verejných  priestranstiev,  odchyt  psov,  priestupky. 
Návrh VZN bol na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce zverejnený na 
pripomienkovanie  dňa  10.9.2013.  Po  dobu  10  dní  sa  mohli  občania  ale  aj 
právnické osoby k návrhu vyjadriť. Nebola podaná žiadna pripomienka.

Obec Dulov má vyškolenú odborne spôsobilú osobu pre odchyt túlavých 
psov.  Toto  je  upravené  v  článku  8.  VZN.  Nakoľko  s  odchytom sú  spojené 
náklady, je tu stanovené, že držiteľ psa je oprávnený prevziať si odchyteného 
psa,  ak preukáže jeho vlastníctvo a  uhradí  náklady vo výške 15,00 €.  Ak si 
držiteľ ihneď neprevezme odchyteného psa, bude tento umiestnený do útulku. V 
prípade,  že  je  držiteľ  známy,  uhradí  obci  náklady  spojené  s  odchytom a  aj 
náklady spojené s umiestnením psa do útulku.  Návrh VZN je v Prílohe č. 2. 

Poslanci hlasovali o schválení VZN č. 2/2013, ktorým sa upravujú  podmienky 
držania a odchytu psov na území obce Dulov
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     4. bodu: Rozpočtové opatrenie č. 4  
Rozpočtovým opatrením bol upravený rozpočet obce k 30.6.2013 (Príloha 

č. 3)

Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 4, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 30. 6.2013
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov
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K     5. bodu: Monitorovacia správa k     programového rozpočtu  
Obec  v zmysle  §  12  zákona  o rozpočtových  pravidlách  územnej 

samosprávy č. 583/2004 Z. z. v platnom znení monitoruje plnenie programov 
obce.  Správa monitoruje programový rozpočet  k 30.6.2013, informuje o stave 
plnenia  merateľných  ukazovateľov  vo vzťahu  k podprogramom.  Oboznamuje 
s účelom použitia finančných prostriedkov k uvedenému obdobu (Príloha č. 4).

Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie  monitorovaciu  správu  programového 
rozpočtu k 30. júnu 2013
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     6. bodu: Zmluva o     budúcej zmluve o     zriadení vecného bremena SSE NN   
sieť

Spoločnosť  SlovEnergy,  ktorá  zastupuje  SSE,  a.s.  požiadala  obec 
o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na p. č. KN 567/3 v rozsahu 
18 m2 (Príloha č. 5). 

Poslanci  hlasovali  o schválení  Zmluvy  o budúcej  zmluve  o zriadení  vecného 
bremena na parcelu č. KN 567/3 v k. ú. Dulov
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     7. bodu: Žiadosť ZŠ Hugolína Gavloviča Pruské o     príspevok na osobné   
náklady asistenta učiteľa

Dňa 2.  septembra  ZŠ v Pruskom požiadala  obec  o finančnú  pomoc  na 
zabezpečenie  osobného  asistenta  pre  žiaka  z našej  obce.  Škola  dostane 
príspevok až od januára 2014.  Starostka obce preverovala podmienky pridelenia 
financií na osobného asistenta. Podľa stavu žiakov k 15. septembru budú škole 
poskytnuté prostriedky až od 1.1.2014. Keďže žiadosť neobsahovala finančné 
vyjadrenie, po vyžiadaní starostky boli doplnené. Na úväzok osobného asistenta 
20 h týždenne je nutné počítať s výdavkami 560 – 700 €  mesačne, do konca 
roka ešte cca 1.700 €. 

Obec  Pruské  je  zriaďovateľ  školy,  ktorá  je  platená  z normatívu  podľa 
počtu žiakov. Na takéto dieťa je vyšší normatív. Z obce chodili deti  v minulosti 
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do  špeciálnych  škôl,   obec  doteraz  neprispievala.  Rozpočet  obce  je 
našponovaný, príspevok sa každý rok znižuje. Žiak nemá ešte asistenta. 
R. Žalúdek – Pruské sa nepripravilo na žiaka.
Starostka  obce  –  škola  sa  nemohla  vopred  pripraviť.  Zákon  stanovuje,  že 
príspevok patrí až od 1. januára. 
A.  Dobrodenka – keď je  postihnuté  dieťa,  mal  by  štát  financovať  asistenciu 
spätne od 1. septembra.
P. Mišík – obec má k dispozícii rozpočet na sociálne veci.
Starostka obce – nie je určený na školu a mzdy.
A. Dobrodenka – malo by sa postupovať tak, ako  je stanovené v legislatíve. 
R. Žalúdek – zriaďovateľ by mal apelovať na dodatočné pridelenie príspevku na 
asistenta. 
A.  Dobrodenka  –  v súčasnosti  pomoc  žiakovi  zabezpečuje  školník,  navrhuje 
rozdiel  so  zvýšeného  normatívu  vyplatiť  školníkovi,  ktorý  potrebu  pomoci 
pokryje do poskytnutia financií. 
Starostka obce – starosta obce Pruské je ochotný poskytnúť financie na polovicu 
výdavkov. Ale iný príjem má obec Pruské z podielových daní a iný obec Dulov. 
R. Žalúdek – navrhuje  apelovať na školu, aby využila všetky možnosti získania 
financií,  náš  rozpočet  je  obmedzený,  financovať  asistenta  z prostriedkov 
určených pre školy. 

Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie žiadosť ZŠ Hugolína Gavloviča Pruské 
o príspevok na osobné náklady asistenta učiteľa
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o doporučení  riešiť  pomoc  postihnutému  dieťaťu 
prostredníctvom  zvýšeného  normatívu  alebo  uplatnením  iných  zákonných 
možností 
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     8. bodu: Cena stočného na rok 2014  
Obec Dulov prevádzkuje verejnú kanalizáciu a čistiareň odpadových vôd. 

Za odvádzanie a čistenie odpadových vôd fakturuje producentom stočné, ktoré 
je regulovanou činnosťou. Reguláciu vykonáva  Úrad pre reguláciu sieťových 
odvetví (URSO), ktorý zabezpečuje, aby za regulovanú službu bola fakturovaná 
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„spravodlivá cena“.  T. z.  pre predávajúceho cena s primeraným ziskom a pre 
zákazníka bola služba dostupná s jej skutočnou hodnotou.  Zmenou legislatívy 
(Zákon o regulácii  č.  250/2012 Z.  Z)  prvý krát  na rok 2014 obec  oznamuje 
URSO  maximálnu  cenu  za  odvádzanie  a čistenie  odpadových  vôd  verejnou 
kanalizáciou. Maximálna cena  môže obsahovať aj kalkulovaný zisk. Stanovuje 
sa  na  obdobie  3  rokov,  pokiaľ  obec  nepredpokladá  jej  zvýšenie.  Do  výšky 
maximálnej  ceny  môže  obec  fakturovať  stočné.  Na  rok  2014  je  pripravený 
rozpočet  nákladov,  vychádzajúci  z dosiahnutých  nákladov  predchádzajúcich 
rokov a predpokladu na rok 2014. Návrh ceny stočného na rok 2014 je tvorený 
ako  podiel  týchto  nákladov  a predpokladaného  fakturovaného  množstva 
odvedenej a vyčistenej vody. Návrh ceny je pripravený v troch alternatívach. 
Obecný úrad navrhuje alternatívu na úrovni roku 2013, teda cenu  vo výške 
0,06068 €/m3. Na rok 2014 sa menia vyhláškou  smerné čísla spotreby vody zo 
123 l/osobu/deň na 93 l/osobu/deň. Znamená to pokles fakturovaného množstva 
čistenej  vody u producentov,  ktorí  nemajú  meraný zdroj  vody. Zároveň bude 
nutné  zmeniť  zmluvy  s producentmi  aj  obcou  Horovce,  kde  sa  predpokladá 
úprava množstva čistenej vody. Možnosti zmien v zmluve s producentmi, ktorí 
majú meraný zdroj vody a nedosahujú spotrebu  smerného čísla sa prejednáva 
s pracovníkmi sekcie vôd Ministerstva životného prostredia. 

Poslanci hlasovali o schválení ceny stočného na rok 2014  vo výške 0,6068 €/m3 
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     9. bodu: Rôzne  
A. Dobrodenka – upozorňuje na skládky pri Váhu. 
Starostka obce – nevie ako skládkam zabrániť, no je potrebné problém riešiť. 
Regionálne noviny informovali o vyberaní vstupného Urbárskej obce na svoje 
pozemky pri rybníkoch. No z tých nákladov spoločenstvo uhrádza náklady na 
vývoz odpadu, ktorý vzniká v lokalite. Kedysi bola na skládkach hlina, dnes aj 
odpad,  ktorý  obec  separuje  ako  plasty,  elektronika.  Chodia  tam  aj  cudzí. 
Obyvatelia sa upozornia cestou miestneho rozhlasu. 

Ing.  E.  Bobotová  –  nepáči  sa  jej  neporiadok  na  cintoríne,  najmä 
odkladanie odpadu. Nemohlo by sa to riešiť  situovaním kontajnerov v zadnej 
časti objektu, aby odpad nebol popri hlavnom chodníku, pôsobí to nedôstojne. 

T. Šlesariková -  občania vyjadrujú nespokojnosť s umiestnením odpadu 
na cintoríne. Takisto je potrebné opraviť stavbu na cintoríne. Ak sa obec spojí 
s Horovcami spoločnými silami sa môže zabezpečiť oprava budovy. Sťažuje sa 
na  susedov,  ktorí  vypúšťajú  odpad  zo  septiku  na  pozemok  a ona  má  vlhko 
v pivnici. Susedov už upozornila, ale nápravy sa nedočkala.
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F.  Monček  –  má  tiež  problém  so  susedom.  Na  pozemok  mu  odteká 
dažďová voda a sused má umiestnený výfuk z komína na jeho pozemku.  
J.  Parišev  –  je  správcom  cintorína  a na  pripomienky  o neporiadku  reaguje 
nasledovne, ráno odpad uprace, v priebehu dňa sa kontajnery preplnia, zvýšil sa 
počet kontajnerov, dopĺňa zberné miesta o vrecia a potom to musí vykladať na 
cestu,  odkiaľ sa odpad odváža.  Už odpad odkladal  aj  vzadu na cintoríne, no 
sťažovali sa nájomcovia hrobových miest umiestnených vzadu. Navrhuje, aby sa 
veľký  kontajner  umiestnil  pred  vchodom  do  cintorína  a oplotil  sa  vysokým 
plotom, čo bude blízko aj pre návštevníkov cintorína. Ďakuje p. Šlesarikovej za 
pripomienku  ohľadom  budovy  na  cintoríne.  Viackrát  informoval  o stave 
budovy,  v minulom  volebnom  období  bola  sľúbená  oprava,  doteraz  nič.  1 
poslanec už 16 rokov sľubuje, no nevie, či sa prijali aj uznesenia. 
T. Šlesariková  - aj keď boli prázdne kontajnery, odpad sa kopil vedľa nich. 
Starostka obce – odpovedá na pripomienky občanov:   na cintoríne je platený 
správca,  veľkoobjemový kontajner vlastní obec Horovce, za odpad platí jedno 
obdobie Dulov, druhé Horovce. No okrem cintorínskeho odpadu sa v kontajneri 
kopia  aj  koberce,  elektrospotrebiče,  ale  aj  domáci  odpad.  Potom  je  vývoz 
odpadov finančne náročný.  Keď bol veľkoobjemový kontajner umiestnený pri 
cintoríne,  ihneď  zaplnený  špatil  okolie  cintorína  aj  pri  pohreboch.  Preto  sa 
posilnili smetné nádoby na cintoríne a zabezpečil sa ručný vozík na vyvážanie. 
Správcovi  sa  odporučilo  odložiť  vrecia  s cintorínskym odpadom na  vybrané 
miesto. Keď bol pohreb, pracovníčky obce upratovali vrecia s odpadom. Mesiac 
pred sviatkom pamiatky zosnulých bude  veľkoobjemový kontajner umiestnený 
pri  cintoríne.  Budova  na  cintoríne  sa  môže  odstrániť.  Veci  v nej  uložené  sa 
môžu presťahovať do domu smútku. 
J.  Parišev  –  rozprával  sa  aj  so  starostom  Horoviec  o odstránení  budovy 
z cintorína. Vyzýva poslancov, aby prijali unesenie k odstráneniu budovy. 
Starostka obce – na návrh občana nemusí zastupiteľstvo prijať uznesenie.
J. Parišev – bojíte sa prijať uznesenie?
R.  Žaludek  –  na  Váš  podnet  správcu  bolo  prijaté  uznesenie,  aby  sa 
zrekonštruovala  budova  pre  účel  prezliekania  obsluhy,  na  odkladanie  vecí 
potrebných pri pohrebe. On s tým nesúhlasil.
J. Parišev – keď si navrhoval niečo zbúrať, nech sa s tým niečo spraví. Každému 
jednému poslancovi dal otázku, čo s budovou. 

M. Katerinčin – v obci postavila sa nová trafostanica, po výstavbe sa mala 
dať cesta do pôvodného stavu. Z vlastných prostriedkov dal 5 tis.  €, cesta sa 
nedala  do  poriadku.  V blízkej  budúcnosti  ide  robiť  rekonštrukciu  vlastnej 
trafostanice, z ktorej je napojená aj materská škola. Kto to zaplatí?
Starostka  obce  –  pri  dokončovaní  výstavby  trafostanice  bola  aj  so 
stavbyvedúcim  za  M.  Katerinčinom  ohľadom  konečnej  úpravy  cesty,  M. 
Katerinčin sa vyjadril, že si to spraví sám.
M. Katerinčin – to nie je pravda, celú cestu treba vymeniť od V. Dubničkovej 
k družstvu.  Nech  to  zaplatí  ten,  kto  chcel  stavať  trafostanicu.  Chce 
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rekonštruovať svoju trafostanicu, bude to stáť 5 tis. €. Je tam prípojka materskej 
školy. Niekto zničí cestu a nedá to do poriadku. Kto zaplatí  3 mil. Sk, čo stála 
trafostanica, vraj to platila obec. A ešte musí spevňovať cestu.
Starostka  obce  –  cesta  bola  rekonštruovaná  pred  20  rokmi,  bola  robená  pre 
poľnohospodárskej stroje, nerátalo sa s tým, že po nej budú jazdiť kamióny. Ak 
sa počas výstavby niečo s cestou stalo, môže sa to uplatniť v rámci reklamácie. 
Spýta sa investora. 
M. Katerinčin - odkopali 1,5 m z boku a 0,5 m do cesty. Museli počítať aj so 
spevnením. Posiaľ sa pamätá, napísalo sa, že cesta sa dá do pôvodného stavu, do 
Dulova už napchal dosť peňazí. 
Starostka obce – cez stavebný úrad bude reklamovať spevnenie cesty. 
M. Katerinčin – myslel, že sa napojí na novú trafostanicu. Je to ďaleko, ani cez 
pozemky sa  nedostane,  musí  rekonštruovať svoju trafostanicu.  Nech sa  obec 
pripojí na novú trafostanicu a cesta nech sa dá do pôvodného stavu.
Starostka  obce  –  keď M.  Katerinčin  spomínal  rekonštrukciu  trafostanice,  na 
ktorú je napojená MŠ. Preto obec  dotazovala na SSE  iný zdroj napojenia MŠ 
v prípade rekonštrukcie trafostanice M. Katerinčina, na ktorú je MŠ v súčasnosti 
napojená, no SSE odpovedala, že nemajú nahlásenú rekonštrukciu od majiteľa. 

J. Parišev – pred niekoľkými rokmi podstatná časť občanov žijúcich na 
ulici Fúsek – Monček darovali obci pozemky priedomí s tým, že sa tam bude 
niečo robiť a potom sa dohodlo, že sa tam spravia vjazdy. V r. 2010 sme boli 
upovedomení,  že sa to bude postupne realizovať.  Pýta sa predsedu stavebnej 
komisie,  či  sa tým zaoberali.  Občania darovali  obci  a obec sa k nám správa 
macošsky.  Navrhuje  prijať  konkrétne  uznesenia  a povedať  stanovisko. 
Ekonomická  komisia  môže  vyčísliť,  stavebná komisia  nech povie  stanovisko 
alebo nech sa to vráti občanom. Bo by rád, aby sa ja noví poslanci oboznámili si 
situáciou a požaduje od nich stanovisko. 
Starostka obce – keď nastúpila do funkcie,  bola projektová dokumentácia  na 
rekonštrukciu cesty a výstavbu chodníka pripravená zhotoviteľom architektom 
Ing. Michálkom. Blížilo sa obdobie podávania výziev, obec začala konať. Bolo 
potrebné stavebné povolenie. Rozpočet stavby bol na  12 mil. Sk. Zhotovil sa 
projekt  aj na ulicu Légia – Černuška.  Celé to realizovať z vlastných zdrojov 
obce bolo nemožné, obec sa uchádzala o eurofondy. Bolo potrebné deklarovať 
vlastníctvo  k pozemkom.  Obec  objednala  geometrický  plán.  Pozemky  pod 
chodníkom a cestou sa dali zapísať na list vlastníctva obce. Priedomia na ľavej 
strane boli neusporiadané.  Vlastníci sa oslovili, kto chcel darovať - daroval, kto 
nechcel darovať, priedomie obci predal. Na dvoch miestach zostali priedomia na 
zomretých  vlastníkov.   Čas  bežal,  vykryštalizovali  sa  podmienky  čerpania 
eurofondov, boli stanovené bodovacie kritéria. Podaný projekt mal väčšiu šancu 
uspieť,  ak  jeho hodnota  bola  len cca  300 € na  obyvateľa.  Preto  bol  projekt 
oklieštený  o vstupy  do  domov.  Už  tu  bolo  stretnutie  občanov  a hľadali  sa 
možnosti dokončiť vstupy – cez MAS. Obec chcela realizovať ďalší chodník na 
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tejto  strane  ulice  alebo  cyklistickú  trasu  no  nebolo  to  možné  zrealizovať 
z eurofondov. 
Ing. E. Bobotová – prišla v dobrej vôli, nechce nič vyčítať, vzhľadom na to , že 
pred dvoma mesiacmi osobne hovorila so starostkou, doteraz sa neozvala, tak 
prišla  na  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva.  Občania  pozemky  darovali 
z radosti, teraz vidí, že sme boli donútení  darovať. 
M. Katerinčin – bol predseda stavebnej komisie - presadzoval darovanie obci, 
projekt  bol  v r.  2007  ohodnotený  veľmi  draho.  Nebol  spokojný  s prácami, 
neurobilo sa to poriadne, odstúpil. 
Ing.  E.  Bobotová  –  občania  darovali  pozemky  v r.  2007.  V roku  2010 obec 
informovala,  že  sa  budú vjazdy postupne realizovať.  Teraz  sa  dozvedela,  že 
peniaze sa použili na inú ulicu. Obec sa zaviazala v darovacej zmluve. Rada by 
odišla s konkrétnym vyjadrením – dokedy budú vchody dorobené 4 prítomným 
občanom: Mončekovi, Bobotovej, Pariševovi, Prekopovi.  Ak nie, máme právo 
na:  vrátenie  daru  alebo  dokončenie  vjazdov  alebo  predaj  pozemku  obci. 
Naďalej bude chodiť na zasadnutie a bude trvať na dodatku k darovacej zmluve. 
Starostka obce – dá vedieť písomne aj Ing. E. Bobotovej aj M. Katerinčinovi.
A.Prekop – v ulici  kde býva po dažďoch stojí  voda pred domami.  Keď prší, 
z hlavnej cesty ide voda do obce. Keby bol silný dážď, spôsobí to nepríjemnosti 
- aj vpusty sú upchaté,  treba to riešiť, keď ide nákladné auto až cez obrubník sa 
voda prelieva.
Starostka obce -  problém neodtekajúcej vody sa už reklamoval. Boli požiadaný 
hasiči aj Agrodulov, do 4 šácht sa tlakovala voda.  Aj napriek tomu zhotoviteľ 
odkopal šachtu. Bola nezhoda s projektantom a realizátormi.  Projektant tvrdil, 
že  bola  použitá  najnovšia  technológia  a nebolo  to  dobre  zrealizované.  Preto 
žiadala starostka projektanta o riešenie.  Naprojektoval  väčšiu šachtu,    ale sa 
nezrealizovala  kvôli  petícii  občanov.  Projektant  nakoniec  navrhol  odbaliť 
geotextíliu  pri  4  šachtách,  obci  to  pomôže  zrealizovať  stavebná  firma,  ktorá 
realizovala chodník v Suhrade. Do konca roka by sa mohol problém vyriešiť.    

F. Monček – ako má riešiť spomínaný problém so susedom?
R. Žalúdek – treba sa obrátiť na Okresný úrad životného prostredia v Ilave. 

Starostka obce ukončila zasadnutie.  
   

Zapísala: Mgr. K. Tomanová

v.r.
Zápisnica je prečítaná a overená ____________________________

             O v e r o v a t e l i a
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